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29th Sunday After Pentecost 

 
Saturday December 27th 

5:30pm Panikhida 
6pm Vigil 

 
Sunday December 28th 

29th Sunday After Pentecost; Sunday of the Forefathers 
10am Divine Liturgy 

Tone 4 
 

December 31 
6pm Moleben for the New Year 

+Choir Practice  

Immediately after communion on Sunday, the children will head downstairs for Choir 

Practice. 

 
+As we start to get into the final days and weeks before the great feast of the Nativity of 

Lord, God and Saviour, we are probably finding ourselves rushing for last minute gifts, 
decorations or other plans for us to enjoy the feast.  Along with these plans, I ask that 
we all take some time and prepare ourselves from a spiritual perspective to meet the 
coming Saviour. We all clean our houses - we should also take time and ask the Lord to 
clean our souls.  We all buy gifts for our loved ones, the best gift we can give to our 
Lord is our Love for Him.  The best food that we can prepare is for us to partake of the 
sacrament of Holy Communion, prepared for us by the Lord Himself. 
 
+You can read more about the Holy Forefathers 
here. https://www.oca.org/saints/lives/2007/12/16/80-sunday-of-the-forefathers 
 

https://halifaxorthodox.us22.list-manage.com/track/click?u=678763faf545c29fb12656ef4&id=8b970c9ca4&e=28da4a3d48


+Fr. Stelian served Nativity at Cape Breton. The services were well attended, including 
over 40 people at Divine Liturgy on the morning of the 25th. Many of our parishioners 
also drove up to attend the service. This is the first time in years Divine Liturgy has been 
served on Nativity in Cape Breton. 

 

+You can read Metropolitan Tikhon's Nativity message here. Vladyka Irénée’s Nativity 
message is available here. 
 
+Fr. Stelian will be serving at St. George's this weekend while Fr. Panayiotis continues 

his recovery after two surgeries. 
 
+The bookstore has children's liturgy books for sale. They are only $20. 
 
+Our cookies and tea fundraiser was a huge success! We raised over $2,000 for our 
capital fund. This took a concerted effort of many people to pull off! Thank you to the 
bakers who donated their time and ingredients, the cookie and tea packagers (adults 
and children) who bagged and boxed everything up nicely and to those who worked 
hard to sell! Evelyn, Cassia, Stella, Emily and Jacob went door to door in the cold and 
wind to finish up the sales this week. Well done! 

https://halifaxorthodox.us22.list-manage.com/track/click?u=678763faf545c29fb12656ef4&id=612d93e5af&e=28da4a3d48
https://halifaxorthodox.us22.list-manage.com/track/click?u=678763faf545c29fb12656ef4&id=612d93e5af&e=28da4a3d48
https://halifaxorthodox.us22.list-manage.com/track/click?u=678763faf545c29fb12656ef4&id=11e2da416a&e=28da4a3d48
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+Upcoming Events 
 Sunday, January 4th - Carol Sing 
 Sunday, January 11th -  Children's Christmas Performance 



 

  



Православная Церковь 

Святого Владимира Князя 

Киевского 

3163 Перселлс Ков 
Галифакс, Новая Шотландия, 

Канада 
Канадская православная церковь 

Архиепископия Канады (OCA) 
Под омофором 

Его Высокопреосвященства Архиепископа 
Иренея (Рошона) 

Протоиерей Стелиан Лиаботис, Ректор (902-412-2387) 
Отец Александр Трейгер (902-452-0255) 

Диакон Майкл Черри (902-333-4431) 
 

Неделя 29-я по Пятидесятнице 

 
суббота, 27 декабря 

17:30 Панихида 
18:00 Вечерня 

воскресенье, 28 декабря 
29-я неделя по Пятидесятнице; Неделя святых Праотец 

10:00 Божественная Литургия 
Глас 4 

 
31 декабря 

18:00 Молебен на Новый год 

 
+ Репетиция Хора 

Сразу после причастия в воскресенье дети спустятся вниз для репетиции хора. 

 

+ В преддверии последних дней и недель перед великим праздником Рождества 

Господа, Бога и Спасителя, мы, вероятно, в последнюю минуту спешим купить 
подарки, украшения или приготовить другие вещи, чтобы насладиться 
праздником. Наряду с этими планами, я прошу всех нас уделить время и 
подготовиться с духовной точки зрения к встрече с грядущим Спасителем. Мы все 
убираем свои дома — мы также должны уделить время и попросить Господа 
очистить наши души. Мы все покупаем подарки для своих близких, но лучший 
подарок, который мы можем преподнести нашему Господу, — это наша любовь к 
Нему. Лучшая пища, которую мы можем приготовить, — это причастие святых 
Тайн, приготовленное для нас Самим Господом. 
 



+ Почитать больше о святых праотцах можете 
здесь. https://www.oca.org/saints/lives/2007/12/16/80-sunday-of-the-forefathers 
 
+ О. Стелиан отслужил рождественскую литургию в Кейп-Бретоне. На 

богослужениях, в том числе на утренней Божественной литургии 25 декабря, 
присутствовало более 40 человек. Многие из наших прихожан также приехали на 
машинах, чтобы попасть на богослужение. Впервые за много лет Божественная 
литургия была отслужена в Кейп-Бретоне в день Рождества Христова.   

 

+ Рождественское послание митрополита Тихона можно прочитать 
здесь. Рождественское послание владыки Иринея доступно здесь. 
 
+ О. Стелиан будет служить в церкви Св. Георгия на этих выходных, пока о. 

Панайотис продолжает восстанавливаться после двух операций. 
 
+ В книжной лавке продаются богослужебные книги для детей. Они стоят всего 20 
долларов. 
 
+ Наша благотворительная акция по продаже печенья и чая увенчалась огромным 

успехом! Мы собрали более 2000 долларов для нашего капитального фонда. 
Добиться этого удалось благодаря совместным усилиям многих людей! Спасибо 

https://halifaxorthodox.us22.list-manage.com/track/click?u=678763faf545c29fb12656ef4&id=84de958561&e=28da4a3d48
https://halifaxorthodox.us22.list-manage.com/track/click?u=678763faf545c29fb12656ef4&id=e8e690fffd&e=28da4a3d48


пекарям, которые пожертвовали своим временем и продуктами, фасовщикам 
печенья и чая (взрослым и детям), которые красиво упаковали всё в пакеты и 
коробки, а также тем, кто усердно работал над продажами! Эвелин, Кассия, 
Стелла, Эмили и Джейкоб ходили по домам в холод и ветер, чтобы завершить 
продажи на этой неделе. Молодцы!   

 

+ Предстоящие мероприятия 

 воскресенье,  4 января - Пение колядок 
 воскресенье,11 января - Детское рождественское выступление 



 


